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PROTOKÓŁ NR LXVI/23  

z posiedzenia 

Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu  

z dnia 28 czerwca 2023 roku, 

które odbyło się w Starostwie Powiatowym w Wieluniu 

W posiedzeniu komisji udział brali:  

1. Pani Agnieszka Wasińska    - przewodniczący komisji  

2. Pan Sebastian Jasiński    - z-ca przewodniczącego komisji  

3. Pan Waldemar Borczyk    - członek komisji  

4. Pan Łukasz Dybka   - członek komisji  

5. Pani Joanna Kacała     - członek komisji 

6. Pan Grzegorz Mielczarek     - członek komisji  

7. Pan Andrzej Stępień   - członek komisji  

8. Pan Krzysztof Sola   - członek komisji 

9. Pan Henryk Wojcieszak   - członek komisji 

Ponadto w posiedzeniu komisji uczestniczyli:    

1. Pani Dorota Krajcer   - Sekretarz Powiatu  

2. Pani Beata Korczewska   - Dyrektor PCPR w Wieluniu  

3. Pani Anna Freus    - Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu  

4. Pani Patrycja Świtalska   - Kierownik Oddziału Zdrowia i Spraw  

           Społecznych w/m 

5. Pani Małgorzata Zygmunt  - Z-ca Naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

  Sportu i Promocji w/m 

6. Pan Przemysław Krężel   - Skarbnik Powiatu  

Lista obecności członków komisji i zaproszonych gości stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu.  
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Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie LXVI posiedzenia komisji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z LXV posiedzenia komisji. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z realizacji „Powiatowego programu działań na rzecz osób 

niepełnosprawnych w powiecie wieluńskim na lata 2022-2030” za rok 2022. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu, w tym: sprawozdanie z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy 

zastępczej – z realizacji zadań „Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy 

Zastępczej na lata 2021-2023” oraz „Powiatowego programu przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie w Powiecie 

Wieluńskim na lata 2021-2025” w 2022 r. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z realizacji „Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych w Powiecie Wieluńskim na lata 2022-2030” w 2022 r. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu za 2022 r. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie dokonania 

oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Wieluniu. 

10. Raport o stanie Powiatu Wieluńskiego za rok 2022 i zaopiniowanie projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu  

w Wieluniu wotum zaufania.  

11. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Powiatu Wieluńskiego za rok 2022. 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

absolutorium dla Zarządu Powiatu w Wieluniu za 2022 rok. 

13. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie emisji 

obligacji oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu.  
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14. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu uchylającej uchwałę  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Łódzkiemu na realizację 

zadania: „Budowa czterech aktywnych przejść dla pieszych na drodze 

powiatowej nr 4538E na terenie Gminy Wieluń”.  

15. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu.  

16. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2023-2034. 

17. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę  

Nr LVII/336/22 w sprawie przyjęcia Regulaminu określającego wysokość stawek 

oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków do wynagrodzenia 

zasadniczego oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia 

za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw nauczycielom 

zatrudnionym w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat 

Wieluński.  

18. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę  

Nr LVII/337/22 w sprawie określenia zasad rozliczania tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest 

różny w poszczególnych okresach roku szkolnego, określenia zasad udzielania  

i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycielom zajmującym stanowiska kierownicze oraz zwalniania ich  

od obowiązku realizacji tych zajęć i określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy - 

Karta Nauczyciela oraz określenia zasad zaliczania do wymiaru godzin 

poszczególnych zajęć w formie zaocznej. 

19. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej uchwałę  

w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu w Wieluniu i planów pracy komisji 

Rady Powiatu w Wieluniu na rok 2023.  

20. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

21. Zamknięcie LXVI posiedzenia komisji. 
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Pkt 1 

Otwarcie LXVI posiedzenia komisji. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji otworzyła  

LXVI posiedzenie komisji. Powitała wszystkich obecnych. 

Pkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji na podstawie listy 

obecności poinformowała, że na 9 członków komisji obecnych jest 8 (nieobecny 

radny Krzysztof Sola). Stwierdziła prawomocność obrad. 

Z sali obrad wyszedł radny Waldemar Borczyk. Komisja obraduje  

w 7-osobowym składzie.   

Pkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powiedziała,  

że proponowany porządek obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniem. Zapytała 

czy są uwagi do zaproponowanego porządku obrad. Nikt się nie zgłosił. Zarządziła 

głosowanie.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 7 głosami „za” przyjęła porządek posiedzenia (nieobecni: radny 

Waldemar Borczyk i radny Krzysztof Sola). 

Na salę obrad wszedł radny Waldemar Borczyk. Komisja obraduje  

w 8-osobowym składzie.   
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Pkt 4 

Przyjęcie protokołu z LXV posiedzenia komisji. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji poinformowała,  

że protokół z LXV radni otrzymali na dysku i mogli się z nim zapoznać. Zapytała czy 

są uwagi do treści protokołu z poprzedniego posiedzenia. Nikt nie zgłosił uwag. 

Zarządziła głosowanie.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” przyjęła protokół z LXV posiedzenia komisji (nieobecny 

radny Krzysztof Sola). 

Na salę obrad wszedł radny Krzysztof Sola. Komisja obraduje w 9-osobowym 

składzie.  

Pkt 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z realizacji „Powiatowego programu działań na rzecz osób 

niepełnosprawnych w powiecie wieluńskim na lata 2022-2030” za rok 2022. 

 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powitała Panią 

Beatę Korczewską i Panią Patrycję Świtalską. Zapytała czy są pytania do 

przedłożonego sprawozdania.  

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji odnosząc się do tabeli 4 

Diagnoza wielospecjalistyczna Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Wieluniu  

w 2022 r. wskazał, że liczba dzieci objętych terapią psychologiczną, pedagogiczną 

lub logopedyczną w zakresie wczesnego wspomagania rozwoju wynosi 10 dzieci,  

a liczba opinii o potrzebie wczesnego wspomagania rozwoju dziecka – 31. Zapytał  

z czego wynika ta różnica.  

Pani Beata Korczewska – Dyrektor PCPR w Wieluniu wyjaśniła, że terapią 

objęte są dzieci, które mają opinie wydane w ubiegłym roku i dwa lata wcześniej, 

natomiast informacja o liczbie wydanych opinii dotyczy danego roku. 
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Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji poruszył temat likwidacji barier 

architektonicznych w komunikowaniu się i transportowych. Zwrócił uwagę, że 

nieznacznie zwiększyła się długość dróg i chodników dostosowanych do potrzeb 

osób z niepełnosprawnością, nadal w dwóch urzędach gmin występują bariery 

architektoniczne. 

Pani Beata Korczewska – Dyrektor PCPR w Wieluniu potwierdziła. Dodała, 

że już zaczyna się w tym kierunku coś dziać, postęp jest widoczny, urzędy występują 

o dofinansowania w ramach programów „Dostępne przestrzenie” itd. Podała przykład 

Urzędu Miejskiego w Wieluniu gdzie zostały zrobione podjazdy.  

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji zapytał czy likwidacja barier 

architektonicznych jest zadaniem własnym gminy. 

Pani Beata Korczewska – Dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała, że 

tak. Wskazała, że gminy mogą wziąć udział w programach PFRON i pozyskać środki 

na ten cel.  

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji stwierdził, że to się już jakiś 

czas wlecze. Podał, że w Urzędzie Gminy w Osjakowie nadal nie ma dostępności dla 

osób z niepełnosprawnością ruchową.  

Pani Beata Korczewska – Dyrektor PCPR w Wieluniu powiedziała,  

że w przypadku Osjakowa plany były, natomiast myśli, że względy finansowe 

przeważyły, że na ten moment jeszcze nie ma dostępności. Dodała, że jest coraz 

więcej programów w tym zakresie i ma nadzieję, że urzędy gmin stopniowo, 

sukcesywnie w każdy roku będą z nich korzystały i pozyskiwały środki.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wobec braku pytań 

poddała pod głosowanie projekt uchwały w ww. sprawie. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 9 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Powiatowego programu 

działań na rzecz osób niepełnosprawnych w powiecie wieluńskim na lata 2022-2030” 

za rok 2022. 
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Pkt 6 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Wieluniu, w tym: sprawozdanie z efektów pracy organizatora rodzinnej 

pieczy zastępczej – z realizacji zadań „Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy 

Zastępczej na lata 2021-2023” oraz „Powiatowego programu przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie w Powiecie 

Wieluńskim na lata 2021-2025” w 2022 r. 

 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji podała, że radni 

otrzymali sprawozdanie. Zapytała czy są pytania.   

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji odnosząc się do tabeli 5 

Liczba dzieci z innych powiatów przebywających w rodzinach zastępczych na terenie 

powiatu wieluńskiego, zapytał czy zostały już podpisane wszystkie aneksy do 

porozumień dotyczących koordynatorów czy też są one podpisywane sukcesywnie.   

Pani Beata Korczewska – Dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała, że 

aneksy są jeszcze podpisywane. 

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji wskazując na punkt 2.3. 

Pełnoletni wychowankowie opuszczający młodzieżowe ośrodki wychowawcze  

i młodzieżowe ośrodki socjoterapii powiedział, że zaskoczyła go ogólna kwota na 

usamodzielnienie z pomocy społecznej. Wskazał, że w materiale jest informacja,  

że wysokość kwoty ustala się w kwocie odpowiadającej 300% podstawy, 200% 

podstawy, tj. 1.837 zł, a następnie podana jest ogólna kwota, która jest niższa niż 

kwota wynikająca z podstawy. 

Pani Beata Korczewska – Dyrektor PCPR w Wieluniu wyjaśniła,  

że w trakcie roku zmieniła się kwota (inna była kwota do 30 czerwca i inna od 1 lipca)  

stąd są różnice w wyliczeniach. 

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji zapytał czy projekt „Rodzina to 

jest siła”, który realizowany był do końca maja br., będzie kontynuowany, czy są 

jakieś informacje na ten temat.  

Pani Beata Korczewska – Dyrektor PCPR w Wieluniu odpowiedziała, że nie 

ma jeszcze żadnej informacji, PCPR czeka na ogłoszenie przez WUP następnych lat. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wobec braku innych 

pytań poddała pod głosowanie projekt uchwały w ww. sprawie.  
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  Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 9 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Wieluniu, w tym: sprawozdanie z efektów pracy organizatora 

rodzinnej pieczy zastępczej – z realizacji zadań „Powiatowego Programu Rozwoju 

Pieczy Zastępczej na lata 2021-2023” oraz „Powiatowego programu przeciwdziałania 

przemocy w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie w Powiecie Wieluńskim 

na lata 2021-2025” w 2022 r. 

Pkt 7 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z realizacji „Powiatowej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych w Powiecie Wieluńskim na lata 2022-2030” w 2022 r. 

 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy są 

pytania.  

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji podsumowując stwierdził, że 

jest to podsumowanie wszystkich wcześniejszych sprawozdań, zbiorczy raport, który 

znany jest wszystkim radnym.   

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wobec braku pytań 

poddała pod głosowanie projekt uchwały w ww. sprawie.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 9 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie przyjęcia sprawozdania z realizacji „Powiatowej Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie Wieluńskim na lata 2022-2030” 

w 2022 r. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji podziękowała Pani 

Beacie Korczewskiej za obecność na posiedzeniu komisji, a następnie przeszła do 

kolejnego punktu porządku obrad.  
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Pkt 8  

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu za 2022 r. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji powitała Dyrektora 

SP ZOZ w Wieluniu Panią Annę Freus. Zapytała czy są pytania dotyczące 

sprawozdania finansowego. 

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji zapytał czy równie 

optymistycznie będzie oceniane sprawozdanie finansowe w przyszłym roku. 

Pani Anna Freus – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu odparła, że bardzo trudno 

powiedzieć i nie wiadomo czego się spodziewać, dlatego że to co jest jej znane to 

podwyżka kosztów od 1 lipca, natomiast nie ma żadnej informacji o wartości 

liczbowej przychodów. Dodała, że Ministerstwo zapewnia, że będzie pokrycie, ale 

takie zapewnienia były również w zeszłym roku, a jak wiadomo tego pokrycia niestety 

się nie doczekaliśmy. Wskazała, że na stronie internetowej Związku Powiatów 

Polskich można zapoznać się z Raportem o sytuacji finansowej szpitali powiatowych, 

z którego wynika, że od zeszłego roku te wyniki finansowe mocno poszybowały 

w dół. Podała, że w przypadku szpitala wieluńskiego, który koszty finansowe ma na 

porównywalnym poziomie jak większość szpital, wzrost jest z ponad 800 tys. zł do  

2 mln. 300 tys. zł, w tym przypadku winien temu jest WIBOR, a jednocześnie nie ma 

on aż tak wysokiej straty jak większość szpitali, bo większość szpitali tamten rok 

zakończyła stratą na poziomie 2 – 3 mln. zł. Oświadczyła, że dobrze nie jest, ale jest 

bardzo dużo niewiadomych, które są i szansą i zagrożeniem i trudno wyrokować. 

Powiedziała, że nie jest to jeszcze ten moment, w którym może się wypowiedzieć na 

temat prognoz na przyszłość. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy są 

jeszcze jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Poddała pod głosowanie projekt uchwały  

w ww. sprawie.   

  Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 7 głosami 

„za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 
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finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu  

za 2022 r. 

Pkt 9 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

dokonania oceny sytuacji ekonomiczno-finansowej Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy w tym 

punkcie są jakieś pytania. 

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji powiedział, że kolejny raz 

Rada Powiatu będzie przyjmować uchwałę o treści: jest dobrze, ale nie 

beznadziejnie, tzn. oceniamy sytuację jako trudną i kontynuujemy działania 

naprawcze. Stwierdził, że w tym przypadku Rada Powiatu na niektóre kwestie i tak 

nie ma wpływu, jest to podobna sytuacja do tej, która dotyczy podjęcia uchwały  

w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych.   

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wobec braku innych 

głosów poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie dokonania oceny sytuacji 

ekonomiczno-finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Wieluniu. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 7 głosami 

„za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie dokonania oceny sytuacji ekonomiczno-

finansowej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Wieluniu. 

 

Radny Henryk Wojcieszak – członek komisji korzystając z obecności Pani 

Dyrektor zapytał czy to prawda, że ze szpitala odeszło trzech młodych 

anestezjologów i czy w związku z tym nie jest zagrożona Poradnia Leczenia Bólu. 

Pani Anna Freus – Dyrektor SP ZOZ w Wieluniu powiedziała, że Poradnia 

Leczenia Bólu zostaje. Odnosząc się do sprawy odejścia anestezjologów – 

odpowiedziała, że nie jest prawdą, że trzech młodych anestezjologów, ale oczywiście 

rotacja tu się dzieje. Poinformowała, że najprawdopodobniej będzie zmiana 
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rezydenta, rezydent rzeczywiście odchodzi z wieluńskiego szpitala i jeden lekarz, 

który dyżurował w szpitalu tylko do 96 godzin. Podała, że doszli też nowi lekarze, 

pojawiły się trzy nowe twarze jeśli chodzi o anestezjologów. Dodała, że dyrekcja 

szpitala poszukuje dalej i ma widoki na kolejnych anestezjologów. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji podziękowała za 

wyjaśnienia, a następnie przeszła do kolejnego punktu porządku obrad.  

 

 

Pkt 10 

Raport o stanie Powiatu Wieluńskiego za rok 2022 i zaopiniowanie projektu 

uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu  

w Wieluniu wotum zaufania. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji udzieliła głosu 

radnemu Sebastianowi Jasińskiemu. 

Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji wyjaśnił 

dlaczego wstrzymał się od głosu w przypadku uchwał dotyczących Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej. Powiedział, że uważa, że radnym 

przedstawiane są tylko pozytywny, nie są przedstawiane negatywy, sytuacja nie jest 

tak słodka jak jest przedstawiana. Oświadczył, że w taki sam sposób zagłosuje 

odnośnie uchwał dotyczących działań Zarządu Powiatu.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wobec braku innych 

głosów poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi 

Powiatu wotum zaufania.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 7 głosami 

„za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Wieluniu 

wotum zaufania. 
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Pkt 11 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Powiatu Wieluńskiego za rok 2022. 

Pan Przemysła Krężel – Skarbnik Powiatu wskazał elementy z jakich składa 

się sprawozdanie finansowe. Krótko omówił sprawdzanie z wykonania budżetu 

Powiatu Wieluńskiego za 2022 r.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wobec braku pytań 

poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Powiatu Wieluńskiego za rok 2022.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 8 głosami 

„za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Wieluńskiego za rok 2022. 

Pkt 12 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

absolutorium dla Zarządu Powiatu w Wieluniu za 2022 rok. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy ktoś 

chciałby zabrać głos. Nikt się nie zgłosił. Zarządziła głosowanie.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 7 głosami 

„za”, przy 2 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu w Wieluniu 

za 2022 rok. 
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Pkt 13 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie emisji 

obligacji oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji oddała głos 

Skarbnikowi Powiatu. 

Pan Przemysław Kreżel – Skarbnik Powiatu przypomniał, że w tamtym 

roku, również w czerwcu, Rada Powiatu podejmowała taką uchwałę, była ona ujęta  

w budżecie na rok 2022. Powiedział, że w tym roku też taka uchwała musi być 

sporządzona. Podał, że kolejnym etapem związanym z wyemitowaniem obligacji jest 

złożenie wniosku do Regionalnej Izby Obrachunkowej o wydanie opinii o możliwości 

wykupu obligacji w latach następnych, a następnie po uzyskaniu pozytywnej opinii, 

przygotowanie zaproszenia do składania ofert przez konkretne banki. Wskazał, że 

proponuje się wyemitowanie 6.000 obligacji o wartości 1.000 zł każda, czyli razem 

6.000.000 zł. Proponuje się wyemitować je w 6 seriach i spłacić w latach 2029-2034, 

po kwocie 1.000.000 zł.  

Radny Grzegorz Mielczarek – członek komisji zapytał czy koszty odsetek 

pokrywa powiat. 

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu odpowiedział, że tak. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji zapytał, dlaczego jest taki daleki 

horyzont spłaty tych obligacji.   

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu podkreślił, że ta uchwała musi 

być zgodna z uchwalonym budżetem i Wieloletnią Prognozą Finansową. Wskazał,  

że jednym z atutów obligacji jest wydłużenie możliwości spłaty kapitału, stąd taki 

okres.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy są 

jeszcze pytania.  

Radny Grzegorz Mielczarek – członek komisji poruszył temat oświaty  

i tego, że w oświacie są braki na poziomie 6 – 7 mln. zł.  

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu powiedział, że ma nadzieję, że 

na braki w oświacie powiat otrzyma dodatkowe środki z Ministerstwa jako udział  

w podatku dochodowym od osób fizycznych. Dodał, że czeka na decyzję 

Ministerstwa w tej sprawie.  
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Radny Andrzej Stępień – członek komisji powiedział, że pewnie wszyscy 

obserwują życie polityczne i wiedzą, że budżet państwa został znowelizowany, 

powiększony został deficyt o 24 mld zł i było powiedziane, że część z tych środków 

otrzymają samorządy na uzupełnienie wydatków bieżących i pewnie to jest to o czym 

mówi Pan Skarbnik. Stwierdził, że jest przekonany, że te pieniądze wpłyną, bo to by 

zaburzyło funkcjonowanie wielu samorządów, nie tylko naszego, bo wszystkie 

samorządy mają problemy z uzupełnieniem środków na wydatki bieżące. Dalej 

przypominając dyskusję jaka miała miejsce w tamtym roku, zapytał Skarbnika 

Powiatu czy jest w stanie odpowiedzieć, w którym dziale będzie pokrywany deficyt 

budżetowy ze środków pochodzących z obligacji. 

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu powiedział, że nie da się tego 

określić, bo budżet jest jednym workiem i jeżeli np. środki zostaną dołożone do 

oświaty, to można powiedzieć, że tu jest worek, ale jeżeli spojrzymy na to, że musimy 

zapewnić wkład własny w inwestycjach, możemy też powiedzieć, że to jest na wkład 

własny w inwestycjach, taka jest zasada działania budżetu.  

Radny Grzegorz Mielczarek – członek komisji stwierdził, że generalnie 

brakuje 6 mln. zł.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji podkreślił, że tyle brakuje  

na oświacie. Powiedział, że środki z obligacji nie są na pokrycie deficytu w oświacie, 

bo na oświatę powiat dostanie pieniądze.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy są 

jeszcze pytania. Nikt się nie zgłosił. Poddała pod głosowanie projekt uchwały  

w ww. sprawie.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 9 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie emisji obligacji oraz określenia zasad ich zbywania, nabywania 

i wykupu. 
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Pkt 14 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu uchylającej uchwałę  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Łódzkiemu na 

realizację zadania: „Budowa czterech aktywnych przejść dla pieszych na 

drodze powiatowej nr 4538E na terenie Gminy Wieluń”. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji oddała głos 

Skarbnikowi Powiatu. 

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu podał, że po podjęciu  

w dniu 26 maja br. uchwały w sprawie udzielania pomocy finansowej wpłynęło pismo  

z Urzędu Marszałkowskiego informujące, że według Urzędu te środki nie powinny 

być pomocą finansową tylko dotacją. Powiedział, że konsultował się w tej sprawie  

z Regionalną Izbą Obrachunkową i opiekun stwierdził, że Urząd Marszałkowski dzieli 

włos na czworo, ale żeby była zgodność między województwem a powiatem, zmienia 

się paragraf tej dotacji z 6300 na 6630. W związku z powyższym należy uchylić 

uchwałę o pomocy finansowej. Wskazał, że dotacja będzie przekazana tylko na 

podstawie porozumienia. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wobec braku pytań 

zarządziła głosowanie.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 9 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu uchylającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Łódzkiemu na realizację zadania: „Budowa czterech aktywnych 

przejść dla pieszych na drodze powiatowej nr 4538E na terenie Gminy Wieluń”. 

Pkt 15 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmian  

w budżecie powiatu. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji oddała głos 

Skarbnikowi Powiatu.  

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu omówił proponowane zmiany  

w budżecie powiatu. 
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Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy  

są pytania.  

Radny Andrzej Stępień – członek komisji w związku z podaną przez 

Skarbnika Powiatu informacją o dotacji w wysokości prawie 300 tys. zł na utworzenie 

w II LO zadania pn. „Strefa sportu w Korczaku” zapytał członków Zarządu Powiatu co 

w ramach tego zadania zostanie zrobione.  

Radny Łukasz Dybka – członek komisji wskazał, że sala fitness, szatnie  

i łazienki.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wobec braku innych 

pytań poddała pod głosowanie projekt uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie 

zmian w budżecie powiatu. 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 9 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie zmian w budżecie powiatu. 

Pkt 16 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wieluńskiego na lata 2023-2034. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji udzieliła głosu 

Skarbnikowi Powiatu. 

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu zwrócił uwagę na jeszcze 

jedną sprawę, wskazał, że w projekcie uchwały budżetowej jest propozycja zamiany 

kredytu przez SP ZOZ w Wieluniu z Banku Gospodarstwa Krajowego na Bank PKO, 

dlatego też wprowadza się zapisy w sprawie poręczenia tego kredytu. Powiedział, że 

podpisanie nowej umowy jest bardzo korzystne dla powiatu, ponieważ poręczenie 

nowego kredytu będzie tylko na kapitale, natomiast poręczenia odsetek nie będzie, 

odsetki będą zabezpieczone przez szpital na kontrakcie z Narodowym Funduszem 

Zdrowia. Oświadczył, że oprócz tego żadnych zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej nie ma. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji zapytał czy zmienia się okres 

spłaty.  

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu odpowiedział, że wydłuża się.  
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Radny Sebastian Jasiński – z-ca przewodniczącego komisji stwierdził, że 

manewr z PKO jest korzystniejszy i dla powiatu i dla szpitala, natomiast troszkę 

ryzykowne jest obciążenie kontraktem z NFZ, ale być może wszystko dobrze się 

skończy. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji podkreślił, że takie rozwiązanie 

jest korzystniejsze dla powiatu, ponieważ zwiększają się możliwości zaciągania 

zobowiązań powiatu, natomiast dla szpitala niekoniecznie. 

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu powiedział, że nie wie czy  

w historii powiatu zdarzyła się taka sytuacja, że szpital nie spłacił ani odsetek ani 

kapitału. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji odpowiedział, że nie było takiej 

sytuacji. 

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu stwierdził, że wobec tego 

zagrożenia nie widzi. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji powiedział, że łatwiej będzie 

pewnie ze szpitala cokolwiek wyegzekwować, niż z powiatu, bo z powiatu 

niekoniecznie. 

Pan Przemysław Krężel – Skarbnik Powiatu zwrócił uwagę na zapisy  

w umowie poręczenia dotyczące niespłacania kredytu.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wobec braku innych 

pytań i głosów w dyskusji poddała pod głosowanie projekt uchwały w ww. sprawie.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 9 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Wieluńskiego na lata 2023-2034. 

Pkt 17 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej 

uchwałę Nr LVII/336/22 w sprawie przyjęcia Regulaminu określającego 

wysokość stawek oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków do 

wynagrodzenia zasadniczego oraz szczegółowe warunki obliczania 

i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 
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zastępstw nauczycielom zatrudnionym w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Wieluński. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji zapytał czy nad tym punktem 

obradowała Komisja Edukacji i Bezpieczeństwa. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji odpowiedziała, że 

posiedzenie ww. komisji odbędzie się w dniu dzisiejszym o godzinie 12.00. Powitała 

Panią Małgorzatę Zygmunt – Z-cę Naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

i Promocji 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji zapytał radną Joannę Kacała, 

która pracowała w oświacie, czy w tym temacie ma jakiś pogląd. 

Radna Joanna Kacała – członek komisji zaproponowała, aby komisja 

wysłuchała Pani Małgorzaty Zygmunt. 

Radny Grzegorz Mielczarek – członek komisji zapytał czym podyktowane 

są zmiany.  

Pani Małgorzata Zygmunt – Z-ca Naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji w/m podała, że w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym 

w Gromadzicach planowane jest zatrudnienie wicedyrektora w związku  

ze zwiększeniem od 1 września 2023 r. ilości oddziałów. Wyjaśniła, że zgodnie  

z przepisami ustawy Prawo oświatowe jeżeli w placówce funkcjonuje co najmniej  

12 oddziałów, obligatoryjnie tworzy się stanowisko wicedyrektora, każde kolejne 

tworzone jest za zgodą organu prowadzącego. W związku z tym, iż planowane jest 

utworzenie stanowiska wicedyrektora, w związku ze zwiększeniem ilości oddziałów, 

do zadań organu prowadzącego należy ustalenie dodatku funkcyjnego dla osoby, 

która będzie sprawować to stanowisko. Ponadto proponowana jest zmiana widełek 

wysokości dodatku funkcyjnego dla stanowisk kierowniczych w szkole specjalnej.   

Wyjaśniła, że osoby pełniące funkcje kierownicze w szkolnictwie specjalnym 

otrzymują wynagrodzenie w zakresie dodatku za trudne warunki za każdą 

przepracowaną godzinę, dlatego ten dodatek za trudne warunki w przypadku 

funkcyjnych stanowisk w szkolnictwie specjalnym jest niski. W związku z powyższym 

żeby te wynagrodzenia były porównywalne, proponuje się wyższe widełki dodatku 

funkcyjnego dla szkolnictwa specjalnego. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji zapytał czy zatrudnienie 

zastępcy dyrektora jest obligatoryjne i wynika z przepisów ustawy. 



19 
 

Salę obrad opuścił radny Grzegorz Mielczarek. Komisja obraduje  

w 8-osobowym składzie.   

Pani Małgorzata Zygmunt – Z-ca Naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji w/m odpowiedziała, że w przypadku osiągnięcia pułapu  

12 oddziałów w placówce zatrudnienie wicedyrektora jest obowiązkowe, 

obligatoryjne.  

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji zapytał co by się stało gdyby 

Rada Powiatu nie podjęła takiej uchwały. 

Pani Małgorzata Zygmunt – Z-ca Naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji w/m odpowiedziała, że wówczas zostałyby złamane przepisy 

prawa. Dodała, że jej zdaniem jako organ administracji publicznej nie możemy sobie 

na to pozwolić. Wskazała, że w przypadku zaskarżenia uchwały Rada Powiatu  

zostanie zobowiązana do naprawienia sytuacji i działania zgodnie z prawem. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy są 

jeszcze pytania. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji powiedział, że nie będzie 

głosował w tej sprawie. 

Pani Małgorzata Zygmunt – Z-ca Naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji w/m zapytała czy radni uważają, że stanowisko wicedyrektora  

w tej placówce jest zbędne. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji zwrócił uwagę, że to radny 

Borczyk kwestionuje podjęcie przedmiotowej uchwały.  

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji dopytał ile utworzenie tego 

stanowiska będzie kosztować budżet powiatu. 

Pani Małgorzata Zygmunt – Z-ca Naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji w/m opowiedziała, że spowoduje to zwiększenie kosztów, ale na 

ten moment trudno jest je określić, ponieważ nie wiadomo, kto będzie to stanowisko 

pełnił, czy będzie to nauczyciel z tej placówki, czy też osoba spoza niej.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy  

są jeszcze jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w ww. sprawie. 
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Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 7 głosami 

„za”, (radny Waldemar Borczyk nie brał udziału w głosowaniu; nieobecny radny 

Grzegorz Mielczarek) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu  

w Wieluniu zmieniającej uchwałę Nr LVII/336/22 w sprawie przyjęcia Regulaminu 

określającego wysokość stawek oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków 

do wynagrodzenia zasadniczego oraz szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw 

nauczycielom zatrudnionym w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych 

przez Powiat Wieluński.  

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji wyjaśnił, że nie wziął udziału  

w głosowaniu z uwagi na skomplikowaną, niejasną sytuację w placówce.  

 

 

Pkt 18 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej 

uchwałę Nr LVII/337/22 w sprawie określenia zasad rozliczania tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest 

różny w poszczególnych okresach roku szkolnego, określenia zasad udzielania  

i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycielom zajmującym stanowiska kierownicze oraz zwalniania ich  

od obowiązku realizacji tych zajęć i określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy - 

Karta Nauczyciela oraz określenia zasad zaliczania do wymiaru godzin 

poszczególnych zajęć w formie zaocznej. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji oddała głos Pani 

Małgorzacie Zygmunt.  

Pani Małgorzata Zygmunt – Z-ca Naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji w/m podała, że przedmiotowa uchwała wiąże się z uchwałą 

zaprezentowaną i przegłosowaną w poprzednim punkcie. Przedstawiła proponowane 

zmiany zapisów ww. aktu prawnego. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji zapytał czy proponowane 

zmiany wpłyną korzystnie czy niekorzystnie na budżetu powiatu.  
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Pani Małgorzata Zygmunt – Z-ca Naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji w/m odpowiedziała, że jeżeli mówimy o budżecie w kategoriach 

zwiększonych kosztów, to te zmiany wpłyną niekorzystnie, ale jeżeli mówimy  

o jakości pracy, realizacji pomocy psychologiczno-pedagogicznej w stosunku do 

dzieci, młodzieży, która boryka się z coraz większymi problemami, to jest to bardzo 

korzystne. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji zwrócił uwagę, że funkcjonuje 

Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna. 

Pani Małgorzata Zygmunt – Z-ca Naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji w/m wskazała, że w uchwale jest mowa o specjalistach 

zatrudnianych w szkołach. Podała, że zgodnie z koncepcją Ministerstwa problemy 

uczniów powinny być wyłapywane już na poziomie szkoły, dlatego ci specjaliści  

zatrudniani są w coraz większym zakresie. Dodała, że przepisy wymuszają na 

organach zatrudnianie tych specjalistów w szkołach.  

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji powiedział, że dla niego 

niezrozumiałe jest to, że za narzuconymi przez ustawodawcę rozwiązaniami nie idą 

w parze środki, bo subwencja jest jaka jest i Rada Powiatu, żeby pokrywać braki  

w wieluńskim szkolnictwie, będzie emitować kolejne obligacje, będzie zaciągać 

kolejne kredyty. Stwierdził, że to jest przykre.  

Pani Małgorzata Zygmunt – Z-ca Naczelnika Wydziału Edukacji, Kultury, 

Sportu i Promocji w/m wskazała, że system finansowania jest tak skonstruowany,  

iż przyjmuje datę 30 września jako datę decydującą o wysokości subwencji na 

kolejny rok kalendarzowy i zmiany na „+” i na „-” nie są uwzględniane, aczkolwiek są 

też inne możliwości pozyskania środków jak np. z rezerwy subwencji.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy są 

jeszcze jakieś pytania. Nikt się nie zgłosił. Zarządziła głosowanie.  

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu zmieniającej uchwałę Nr LVII/337/22 w sprawie określenia zasad 

rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć nauczycieli, dla których 

ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego, 

określenia zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycielom zajmującym stanowiska kierownicze oraz 



22 
 

zwalniania ich od obowiązku realizacji tych zajęć i określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 

3 ustawy - Karta Nauczyciela oraz określenia zasad zaliczania do wymiaru godzin 

poszczególnych zajęć w formie zaocznej (nieobecny radny Grzegorz Mielczarek). 

Pkt 19 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Wieluniu zmieniającej 

uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu w Wieluniu i planów 

pracy komisji Rady Powiatu w Wieluniu na rok 2023.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zapytała czy są 

pytania dotyczące przedłożonego projektu uchwały. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji zapytał czym spowodowana jest 

konieczność podjęcia uchwały zmieniającej. 

Pani Dorota Krajcer – Sekretarz Powiatu odpowiedziała, że zmiana jest 

proponowana na wniosek Wydziału Finansowo-Księgowego w związku ze zmianą 

ustawy o finansach publicznych. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wobec braku pytań 

poddała pod głosowanie projekt uchwały w ww. sprawie. 

 

Komisja Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

jednogłośnie 8 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu 

w Wieluniu zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Powiatu  

w Wieluniu i planów pracy komisji Rady Powiatu w Wieluniu na rok 2023 (nieobecny 

radny Grzegorz Melczarek). 

 

Pkt 20  

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych.  

  Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji przypomniała,  

że w dniu dzisiejszym o godzinie 14:30 w Pałacu Taczanowskich w Rudzie odbędzie 

się posiedzenie Powiatowej Społecznej Rady ds. Osób Niepełnosprawnych  

w Wieluniu, na które zostali zaproszeni członkowie komisji. Dalej poinformowała,  
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że wpłynęła informacja Kierownika PZD o inwestycjach drogowych w latach  

2019-2023 z podziałem na poszczególne gminy. Poprosiła o zapoznanie się  

z ww. informacją.  

  Radny Andrzej Stępień – członek komisji zapytał czego dotyczy pismo 

Wójta Gminy Biała z dnia 19 czerwca 2023 r. w sprawie działań na drogach 

powiatowych leżących w granicach Gminy Biała, skierowane do Zarządu Powiatu  

w Wieluniu i do wiadomości Rady Powiatu w Wieluniu i jaka jest odpowiedź Zarządu 

Powiatu na to pismo.  

 Radny Łukasz Dybka – członek komisji powiedział, że Zarząd Powiatu nie 

zajmował się jeszcze tą sprawą.  Podał, że już w zeszłym roku miało miejsce 

spotkanie, z którego został sporządzony protokół, były pewne ustalenia, po czym po 

trzech tygodniach Wójt się z tych ustaleń wycofał i teraz prosi o kolejne spotkanie.  

  Radny Andrzej Stępień – członek komisji powiedział, że chciałby to 

skonfrontować i zaprosić Wójta na sesję czy na komisję.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji odczytała pismo 

Wójta Gminy Biała Pana Aleksandra Owczarka z dnia 19 czerwca 2023 r., znak: 

DID.7234.6.2023 skierowane do Zarządu Powiatu w Wieluniu i do wiadomości Rady 

Gminy Biała i Rady Powiatu w Wieluniu.  

Radny Łukasz Dybka – członek komisji odnosząc się do pisma powiedział, 

że na spotkaniu, w którym uczestniczył radny Henryk Wojcieszak, na którym obecna 

była także radna Agnieszka Wasińska zupełnie inne były priorytety. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wtrąciła, że już  

w tym roku, w tej sali było kolejne spotkanie. 

Radny Andrzej Stępień – członek komisji powiedział, że oczekuje 

rozstrzygnięć Zarządu Powiatu, nie będzie tutaj ani sędzią, ani arbitrem.  

Radny Łukasz Dybka – członek komisji podał, że Wójt wychodzi ze 

spotkania zadowolony, a potem nagle zmienia mu się punkt widzenia. 

Radny Waldemar Borczyk – członek komisji powiedział, że jest to bardzo 

trudne dla Zarządu Powiatu, bo jeżeli coś się podejmuje, próbuje się zawarować 

środki na inwestycje, wspomniał o wielkich przygotowania do drogi w Wiktorowie, 

która jest potężną inwestycją, i nagle oczekuje się kolejnych zmian, to jest to 

niepoważne i przeskakiwanie z nogi na nogę niezbyt sprzyja powiatowi, Zarządowi 

Powiatu w podjęciu konkretnych decyzji.  
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Radny Łukasz Dybka – członek komisji podał, że jedno dofinansowanie na 

zadanie z zakresu modernizacji dróg dojazdowych do pól, czyli odcinek między 

Wiktorowem a Naramicami przepadło, wniosek został pozytywnie zaopiniowany, 

przyznane pieniądze, a Wójt nie podpisał umowy.   

Radny Andrzej Stępień – członek komisji powiedział, że chciałby usłyszeć 

argumentację Wójta, bo na pewno też ma swój punkt widzenia. Dalej powiedział, że 

czeka na odpowiedź Zarządu Powiatu.  

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji wobec braku innych 

głosów przeszła do następnego punktu porządku obrad.  

Pkt 21 

Zamknięcie LXVI posiedzenia komisji. 

Radna Agnieszka Wasińska – przewodniczący komisji zamknęła LXVI 

posiedzenie Komisji Budżetu, Zdrowia i Gospodarki Rady Powiatu w Wieluniu 

dziękując radnym za obecność. 

protokołowała         przewodniczący komisji 

Anna Zychla          Agnieszka Wasińska 

 


